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PROCES-VERBAL, 
Incheiat azi: 18 decembrie 2017 

 
cu ocazia desfaşurării şedinţei de îndată a Consiliului Local Leleşti, Jud. Gorj 

 
 
               La apelul nominal făcut în şedinţa publică au răspuns prezent 10 consilieri locali din cei 11 
consilieri locali în funcție, lipsă fiind domnul consilier Popeangă Ion. 

Președinte de ședință este domnul consilier Lăscăteu Nicolae.  
Participă la ședință domnul Mischie Constantin-Cătălin, Secretarul Comunei Lelești și domnul 

Giorgi Ion, Inspector superior în cadrul Primăriei Comunei Lelești. 
                Președintele de ședință, domnul Lăscăteu Nicolae întreabă membrii consiliului local dacă au 
citit procesul verbal incheiat in ședința extraordinară anterioară din data de 8 noiembrie 2017, cu 
menţiunea că membrii consiliului local au posibilitatea să conteste continutul procesului verbal și să 
ceară mentionarea exactă a opiniilor exprimate in ședința anterioară si îl supune spre aprobare 
Consiliului Local Leleşti. Nu sunt observații. Se aprobă cu 10 voturi ,,pentru”. 

Preşedintele de şedinţă, domnul Lăscăteu Nicolae, propune aprobarea ordinii de zi stabilită 
prin Dispozitia Primarului Comunei Lelești cu nr. 180 din 18.12.2017, cu completarea de mai sus. Se 
aprobă cu unanimitate de voturi. 

    Se menționează că membrii Consiliului local Lelești au fost convocati în ședință de îndată, 
potrivit prevederilor art. 39 alin. (4) din Legea nr. 215/2001 privind administrația publică locală, 
republicată, cu modificările și completările ulterioare, convocarea fiind înregistrată sub nr. 4969 din 
18.12.2017. 
               Se trece la dezbaterea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi a ședinței. 
 

    1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local comunal și a 
programului de investiții pentru anul 2017 la nivelul Comunei Lelești, Jud. Gorj 

 
               Discuții: 

Inspector superior, domnul Giorgi Ion: Rectificarea intervine ca urmare a deciziilor nr. 28, 
29/2017 ale A.J.F.P. Gorj. Am cheltuit bani din TVA și acum trebuie să reîntregim veniturile. 
Totodată, am primit acum de la Consiliul Județean Gorj suma de 40 de mii pentru finanțarea unor 
programe de dezvoltare locală. 

Președintele de ședință, domnul Lăscăteu Nicolae: Cât s-a cheltuit la căminul cultural de la 
Frătești ? 

Inspector superior, domnul Giorgi Ion: Din bugetul local s-a cheltuit cca. 160 de mii de lei, iar 
din bugetul de stat prin CNI cred că în jur de 1,2 milioane lei. 

Nu mai sunt discuții. 
 Președintele de ședintă, domnul Lăscăteu Nicolae, supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se aprobă în unanimitate cu 10 voturi ,,pentru”, din totalul de 10 consilieri prezenți la ședință, 

respectiv din totalul de 11 consilieri locali in funcție. 
Secretarul Comunei Lelești, domnul Mischie Constantin-Cătălin: Vă reamintesc că la ședința 

ordinară din 20.12.2017 avem pe ordinea de zi proiectul de hotărâre privind aprobarea 
nomenclatorului stradal și profit de ședința de azi pentru a da citire proiectului de nomenclator, iar 
dacă mai aveți observații să vă gândiți până la ședința ordinară. 

Președintele de ședintă, domnul Lăscăteu Nicolae: ,,Dacă nu mai sunt discuții, declar închisă 
ședința ordinară a consiliului local”. 

Drept pentru care am incheiat prezentul proces verbal. 
 
 
               Presedinte de sedintă,                                   
                        CONSILIER,                                             Secretarul Consiliului Local Lelesti,     
                LĂSCĂTEU NICOLAE                               MISCHIE CONSTANTIN-CĂTĂLIN 


